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 ΓΙΩΡΓΟΣ ΜΟΥΛΚΙΩΤΗΣ 
 ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

     
 
 

Τετάρτη, 12 Ιουνίου 2024 
 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ  
 
 
Προς τους Υπουργούς:  

1. Εθνικής Άμυνας, κ. Νίκο Δένδια 
2. Κλιματικής Κρίσης και Πολιτικής Προστασίας, κ. Βασίλης Κικίλιας. 

 
 
Θέμα: «Απόρροια της ελλιπούς φύλαξης η πυρκαγιά στην ΠΥΡΚΑΛ στα 
Δερβενοχώρια». 
 
 
Κύριοι Υπουργοί,  
 
Όπως ήδη γνωρίζετε, το μεσημέρι της Δευτέρας 10 Ιουνίου 2024 ξέσπασε πυρκαγιά σε 
αποθηκευτικό χώρο επικίνδυνων υλικών σε αποθήκη της ΠΥΡΚΑΛ - Ελληνικά Αμυντικά 
Συστήματα Α.Ε στα Δερβενοχώρια, όπου εντός αυτής υπήρχαν χημικά και πυρίτιδα 
(επιχωματωμένη). 
Έπειτα από μεγάλη και άμεση κινητοποίηση της Πυροσβεστικής από ξηράς και αέρος η 
πυρκαγιά κατασβέστηκε και ως εκ του θαύματος δεν υπήρξαν θύματα. 
 
Επειδή η φύλαξη με ειδικό προσωπικό στις εγκαταστάσεις της εταιρείας ΠΥΡΚΑΛ - 
Ελληνικά Αμυντικά Συστήματα Α.Ε, όπου φυλάσσεται πολεμικό υλικό είναι ελλιπής, 
Επειδή οι κάμερες αποδεδειγμένα δεν μπορούν να αποδώσουν το ίδιο αποτελεσματικά 
όπως το προσωπικό φύλαξης, εξαιτίας και των καιρικών συνθηκών (ομίχλη, χιόνι κ.ά) 
Επειδή η αμέλεια στον χώρο με την κατεστραμένη εξωτερική περίφραξη και τις σπασμένες 
πόρτες που είναι εύκολο να παραβιαστούν, θέτουν σε μέγιστο κίνδυνο την ασφάλεια του 
χώρου, αλλά και των κατοίκων της γύρω περιοχής. 
Επειδή τα προβλήματα στους χώρους των ΕΑΣ Δερβενοχωρίων έχουν επισημανθεί ήδη 
από τον Δήμο Τανάγρας, όπως προκύπτει από το υπ’  αριθ. πρωτ. 1634/2024 έγγραφο 
που έχει σταλεί προς εσάς. 
Επειδή ευτυχώς δεν υπήρξε εξάπλωση της πυρκαγιάς, η οποία σε διαφορετική περίπτωση 
θα είχε ανεξέλεγκτες συνέπειες. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

5114

Ημερομ. Κατάθεσης:

12/6/2024
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Κατόπιν αυτών, ερωτάσθε κ.κ.  Υπουργοί: 

1. Έχουν διερευνηθεί οι λόγοι που ξέσπασε η πυρκαγιά στην αποθήκη της ΠΥΡΚΑΛ - 
Ελληνικά Αμυντικά Συστήματα Α.Ε στα Δερβενοχώρια; 

2. Για ποιους λόγους υπάρχει ελλιπής φύλαξη και παραμέληση του χώρου, με 
συνέπεια να εγκυμονούν σοβαρότατοι κίνδυνοι λόγω των επικίνδυνων υλικών που 
φυλάσσονται εκεί (όπως πυρίτιδα και χημικά); 

3. Σε ποιες ενέργειες προβήκατε μετά την λήψη του υπ’  αριθ. πρωτ : 1634/2024 
εγγράφου του Δήμου Τανάγρας με τις σημαντικές επισημάνσεις του; 

4. Προτίθεστε να προχωρήσετε σε θωράκιση του χώρου με πρόσθετο προσωπικό 
φύλαξης και με βελτίωση και συντήρηση των υπαρχουσών υποδομών της ΠΥΡΚΑΛ 
- Ελληνικά Αμυντικά Συστήματα Α.Ε; 

5. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε προκειμένου να υπάρξει διασφάλιση πως 
δεν θα κινδυνεύσει ξανά με πυρκαγιά ο εύφλεκτος χώρος, αλλά και η γύρω από 
αυτόν περιοχή; 

 
Ο Ερωτών Βουλευτής  

 
 
 
 

Γιώργος Μουλκιώτης 
 
 
 
 




